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PROTOKOŁ Nr XXIV/2016 
z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 28 października 2016 r. 
 
 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dwudzieste czwarte w bieżącej kadencji obrady sesji Rady 
Miejskiej. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze  
13 Radnych. W związku z powyższym, stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał  
na dzisiejszej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Pana Zastępcę Burmistrza, Pana Sekretarza, Radnego 
Powiatowego Wiesław Skowrona, Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy Filia w Stąporkowie Panią 
Martę Kurcbart, Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie Pana Dariusza Michalskiego, Dyrektor 
MGOKiS Katarzynę Sorn, Sołtysów, przedstawicieli Kół Łowieckich, oraz wszystkich przybyłych  
na dzisiejsze obrady. 
 
Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają uwagi bądź propozycje  
do otrzymanego porządku obrad. Uwag nie wnoszono.  
Radni otrzymali projekt porządku obrad oraz mają go przed sobą Przewodniczący stwierdził,  
iż nie zachodzi potrzeba jego odczytywania.  
 
Proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z  XXI, XXII oraz XXIII sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Odczytanie Informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 
7. Przyjęcie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stąporków w roku szkolnym 2015/2016. 
8. Przyjęcie Informacji o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży. 
9. Przyjęcie Informacji o stanie i strukturze bezrobocia na terenie miasta i gminy Stąporków za 8 m-cy 2016 r. 
10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych za 2015 r. przez 

Radnych Rady Miejskiej w Stąporkowie. 
11. Informacja Burmistrza Stąporkowa w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych za 2015 rok przez osoby 

zobowiązane do ich złożenia. 
12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a) sprzedaży nieruchomości położonej w Lutej stanowiącej własność Gminy Stąporków, 
b) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę, 
c) wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Świętokrzyskiego o przekazanie gminie nieruchomości 

stanowiących własność Skarbu Państwa, 
d) likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Stąporkowie i utworzenia Centrum Usług Wspólnych  

w Stąporkowie, 
e) wyrażenia zgody na rozłożenie na raty spłaty należności Gminy Stąporków od Państwa Wiesławy 

i Czesława małż. Misiowiec. 
13. Zapytania i interpelacje radnych. 
14. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

 
W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie 13 głosami  
„za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych). 
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Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 3.  Przyjęcie protokołu z XXI, XXII oraz XXIII Sesji 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni otrzymali protokoły, które znajdują się  
w Biurze Rady. 
 
W głosowaniu jawnym protokół z XXI Sesji Rady Miejskiej został przyjęty przez Radnych jednogłośnie 
13 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
W głosowaniu jawnym protokół z XXII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty przez Radnych jednogłośnie 
13 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
W głosowaniu jawnym protokół z XXIII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty przez Radnych jednogłośnie 
13 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Informację Przewodniczącego o działalności 
międzysesyjnej (w załączeniu do protokołu). 
  
Pkt 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
 
Zastępca Burmistrza odczytał Informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej (w załączeniu  
do protokołu). 
 
Pkt 6. Odczytanie Informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 
 
Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej w Stąporkowie Pani Danuta Jedynak 
odczytała Informację na temat prac związanych z komunalizacją (w załączeniu do protokołu). 
 
Radni nie mieli pytań ani uwag do odczytanej informacji. 
 
Pkt 7. Przyjęcie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stąporków w roku 
szkolnym 2015/2016. 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do przedstawionej informacji. 
 
W głosowaniu jawnym Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stąporków w roku 
szkolnym 2015/2016 została przyjęta przez Radnych jednogłośnie 13 głosami „za” (przy biorących 
udział w obradach 13 Radnych). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 8  Przyjęcie Informacji o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni wraz z materiałami na sesje otrzymali 
informacje złożone przez Miejsko Gminny Ośrodek Kultury i Sportu, Urząd Miejski w Stąporkowie, 
Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Zespół Obsługi Szkół. Gminną Komisję 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Zespół Obsługi Szkół. 
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Radny Edward Mazur – powiedział, że został upoważniony przez organizatorów Pikniku Rodzina – 
Rodzinie do przekazania następującej informacji: 20 czerwca br. 100 dzieci ze szkół ze Stąporkowa 
wyjechało na wycieczkę do Zatoru (koszt 13.500,00 tyś zł). 
 
Radni nie mieli więcej pytań i uwag do przedstawionej informacji. 
 
W głosowaniu jawnym Informacja o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży została przyjęta przez 
Radnych jednogłośnie 13 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 9  Przyjęcie Informacji o stanie i strukturze bezrobocia na terenie miasta i gminy Stąporków  
za 8 m-cy 2016 r. 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do przedstawionej informacji. 
 
W głosowaniu jawnym Informacja o stanie i strukturze bezrobocia na terenie miasta i gminy 
Stąporków za 8 m-cy 2016 r. została przyjęta przez Radnych jednogłośnie 13 głosami „za” (przy 
biorących udział w obradach 13 Radnych). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 10 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych 
za 2015 r. przez Radnych Rady Miejskiej w Stąporkowie  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację o złożonych oświadczeniach 
majątkowych przez Radnych Rady Miejskiej w Stąporkowie za 2015 r. (w załączeniu do protokołu). 
 
Pkt. 11 Informacja Burmistrza Stąporkowa w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych za 2015 r. 
przez osoby zobowiązane do ich złożenia. 
 
Sekretarz Wojciech Ślefarski odczytał informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2015 r. 
przez osoby zobowiązane do ich złożenia (w załączeniu do protokołu). 
 
Pkt. 12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rady Miejskiej zostały omówione wszystkie projekty uchwał, ponieważ Radni mają je przed sobą  
nie będą odczytywane. 
 
Pkt 12. a) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Lutej stanowiącej 
własność Gminy Stąporków. 

 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXIV/154/2016 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Lutej 
stanowiącej własność Gminy Stąporków. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 12. b) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy na dzierżawę. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji projekt uchwały 
był omawiany, Radni wyrazili zgodę na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat. 
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Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXIV/155/2016 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy na dzierżawę. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 12. c) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Świętokrzyskiego 
o przekazanie gminie nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa. 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXIV/156/2016 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Wojewody 
Świętokrzyskiego o przekazanie gminie nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 12. d) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Stąporkowie i utworzenia 
Centrum Usług Wspólnych w Stąporkowie. 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXIV/157/2016 w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Stąporkowie 
i utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Stąporkowie. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 12. e) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty spłaty należności Gminy 
Stąporków od Państwa Wiesławy i Czesława małż. Misiowiec. 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 13 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXIV/158/2016 w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty spłaty 
należności Gminy Stąporków od Państwa Wiesławy i Czesława małż. Misiowiec. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 13. Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Radny Kamil Zieliński – w imieniu mieszkańców złożył pisemny wniosek o wprowadzenie do budżetu 
Gminy na 2017 rok następujących zadań: 

 naprawa nawierzchni przed blokiem nr 13 na Placu Wolności, 

 opracowanie dokumentacji na budowę parkingu na Placu Wolności, którego realizacja została 
zaplanowana na 2018 r., 

 budowa oświetlania przy ul. Niekłańskiej (od skrzyżowania z ul. Miłą do ul. Piaskowej), 

 budowa oświetlania przy ul. Piłsudskiego (od stacji paliw do ostatnich zabudowań), 

 położenie nawierzchni bitumicznej na ul. Piaskowej. 
W przypadku braku możności realizacji zadań Radny poprosił o wprowadzenie zadań do wieloletniej 
prognozy finansowej. 
 
Radny Edward Mazur – złożył pisemny wniosek Radnych Rady Miejskiej w Stąporkowie 
o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na 2017 rok na realizację zadań remontowych 
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wskazanych przez dyrektorów szkół z Gminy Stąporków. Dodał, że pod wnioskiem podpisało się 90% 
Radnych. 
 
Radna Joanna Wojna – złożyła ustny wniosek o zwołanie posiedzenia Rady ws. służby zdrowia  
w Gminie tj. przychodni w Stąporkowie, Krasnej, Niekłaniu i w Błaszkowie. W posiedzeniu oprócz 
Radnych powinien wziąć udział Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Sekretarz, oraz członkowie Rady 
Społecznej SP ZOZ.  
 
Pkt 14. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że na Interpelacje Radnego Kamila Zielińskiego zostanie 
udzielona odpowiedz w formie pisemnej.  
Wyjaśnił, że wniosek Radnych złożony przez Radnego Edwarda Mazura nie został podpisany jedynie 
przez jednego Radnego nieobecnego na sesji. Dodał, że w tym tygodniu były prowadzone rozmowy 
z dyrektorami szkół i co z planów zostało uwzględnione zostanie sprawdzone przy ocenie prowizorium 
budżetowego. 
Ponadto poinformował, że spotkanie ws. SP ZOZ powinno się odbyć w I połowie listopada. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę. 
 
Pkt 15. Sprawy różne 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady Sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – powitał przedstawiciela Koła Łowieckiego „PONOWA” Pana Roberta 
Kotwicę oraz przedstawiciela Koła Łowieckiego „HUBERT” Pana Wiesława Piętka. 
Poprosił zebranych o zadawanie pytań ws. dzików. 
 
W sprawach różnych głos zabrali: 
 
Radny Edward Mazur – zapytał kiedy zostanie rozpoczęty odstrzał dzików, ponieważ stanowią one 
duży problem. Dodał, że prawdopodobnie została podpisana ustawa mówiąca o odstrzale dzików. 
 
Wiesław Piętek Koło Łowieckie „HUBERT” – poinformował, że nie ma jeszcze ustawy. Koła łowieckie 
działają w granicy prawa, na podstawie rocznego planu łowieckiego, który nie pokrywa się z rokiem 
kalendarzowym i obejmuje okres od 01 kwietnia do 31 marca. Plan na ten rok jest zrealizowany 
na poziomie 70-80%, w październiku br. wystąpiono do Nadleśnictwa o zwiększenie pozyskania dzika 
na jednym obwodzie o 40%.  
Dodał, że dzik w lesie jest przyjacielem zjada szkodniki, pędraki. Faktem jest, że dzików jest coraz 
więcej - 10 lat temu odstrzelono 5 dzików, w sezonie 2012/2013 - 37, w ubiegłym roku – 115 - z roku 
na rok zwiększany jest plan pozyskania dzików niemal dwukrotnie. Zwierzyna w stanie wolnym 
stanowi własność Skarbu Państwa, w imieniu którego działają Lasy Państwowe. 
 
Radna Joanna Wojna – zapytała co doprowadziło, że dzików od 2-3 lat jest coraz więcej. Dziki są na 
podwórkach, na drogach wiejskich, pomiędzy zabudowaniami i stwarzają duże niebezpieczeństwo. 
Ponadto jest bardzo dużo saren, jeleni i lisów. 
 
Wiesław Piętek Koło Łowieckie „HUBERT” – powiedział, że problem jest złożony. Warunki klimatyczne 
spowodowały, że od kilku lat nie ma zimy. Dzik nie ma naturalnych wrogów, pojawiają się wilki, ale 
one w pierwszej kolejności polują na sarny. Lochy w 3 roku życia przystępowały do rozrodu obecnie 
w 2 roku życia. Kilkanaście lat temu wokół zabudowań był naturalny pas ochronny pól uprawnych 
stanowiący barierę dla dzików. Dziki nie szukają kontaktu z człowiekiem i nie atakują ludzi. Obecnie 
w całej Gminie las zaczyna się zaraz za ogrodzeniami posesji. Jeżeli nie ma lasu i zakrzaczeń, to są 
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wysokie trawy, które nie są w ogóle koszone. Mieszkańcy nie uprawiają pól, odprowadzają ścieki na 
pola, mają kompostowniki za ogrodzeniem co jest naturalnym wabikiem dla dzików. Polowania 
prowadzone są tylko w lesie, myśliwi nie mogą prowadzić polowań w pobliżu zabudowań. Niestety 
dzika łatwiej spotkać wokół zabudowań niż w dużym lesie.  
Lisów również jest więcej, od 2005 r. wykładane są obowiązkowe szczepionki przeciwko wściekliźnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – powitał Pana Piotra Słokę przedstawiciela Koła Łowieckiego „LIS”. 
Zadał następujące pytania: czy Koła Łowieckie widzą problem? czy zwiększany z roku na rok odstrzał 
jest wystarczający? Jak zakończyło się liczenie dzików? 
 
Wiesław Piętek Koło Łowieckie Hubert – ogólnopolska akcja liczenia dzików zakończy się 6 listopada 
br. Rejonowe dyrekcje lasów w swoich obszarach wykonywały inwentaryzację w tych samych dniach, 
by było to najbardziej wiarygodne. W naszym rejonie miało to miejsce 22-23 października br., 
zapraszano urzędy miasta, instytucje zainteresowane rolnictwem, gospodarką leśną, organizacje 
społeczne, ekologiczne ale nikt nie się nie zgłosił. Na terenie nadleśnictwa przez 2 dni inwentaryzację 
prowadziło 150 osób. Wyniki zostaną opublikowane po 6 listopada br. Na naszym terenie ilość dzików 
w przeliczeniu na powierzchnię daje poziom poniżej średniej - nie ma przerostu populacji na naszym 
terenie. Nie ma określonego wskaźnika zagęszczenia dzików w Polsce, jest jedynie o zalecany. 
 
Piotr Słoka Prezes Koła Łowieckiego „LIS” – podziękował za zaproszenie na Sesję. Koło łowieckie „LIS” 
obejmuje tereny Kozia Wola, Janów, Piasek, Smarków gdzie jest największy problem związany 
z dzikami. Koła łowieckie są tzw. „kozłem ofiarnym”, tzw. „ofiarą” dzików ponieważ w przyszłym roku 
grozi likwidacja Związku Łowieckiego - złożono dwa wnioski Rolników Indywidualnych „Solidarność” 
i Związku Branżowego Rolników do Pani Premier o delegalizację PZŁ.  
Na naszym terenie rolnictwo upadło, jedynymi rolnikami są Koła Łowieckie. Dawniej 3 letnie dziki 
miały potomstwo teraz warchlaki mają małe. Dzieje się tak, gdy gatunek jest zagrożony wyginięciem 
lub kiedy jest bardzo dużo pokarmu.  
Koło Łowieckie „LIS” w 2010 odstrzeliło 10 dzików, w 2015 – 65, w tym roku w planie jest 75 szt. Już 
odstrzelono 47 w tym ok. 30 szt. w okolicy Koziej Woli i Starej Góry. Dziki stanowią problem dla 
mieszkańców ale i również dla kół łowieckich. Zapis w ustawie łowieckiej dot. szkód łowieckich został 
znowelizowany – nasze koło ma zapłacić do funduszu ok 20 tyś zł. Należy płacić od sztuk 
zaplanowanych a nie wykonanych - za każdego dzika do funduszu należy zapłacić 85 zł. Większość 
odstrzeliwanych dzików waży ok. 20 kg, na skupie można uzyskać 4 zł/kg z czego wynika, że koła 
łowieckie dopłacają do dzika. 
W 2010 r. Koło Łowieckie „LIS” odstrzeliło 150 lisów. Kiedy wykładano szczepionki przeciw wściekliźnie 
problem chorób zmalał, ale natura sobie poradziła pojawił się choroby: świerzb i nosówka.  
W Polsce jest zakaz polowania na wilki ale należy zauważyć, że za falą dzika idzie jego naturalny 
drapieżca czyli wilk. Dziki w niedługim czasie może wyeliminować afrykański pomór świń. 
Dodał, że rolnictwo w gminie nie istnieje i jedynie koszonymi terenami są rowy, podwórka i place przy 
świetlicach wiejskich. W okolicach tych terenów jest dużo dzików bo wyjadają pędraki owadów, które  
składają larwy do ziemi ale tylko na terenach koszonych. Problemem nie jest przegęszczenie dzika ale 
zjawisko synotropizacji czyli udomowienia zwierzyny, która pokonała granicę strachu przed 
człowiekiem. Jest to wina cywilizacji i zwierzyna nie boi się ludzi. Zwrócił uwagę, że Koła łowieckie 
płacą odszkodowania tylko za szkody w płodach rolnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przerwał wypowiedz Pana Słoki i upoważnił Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej Krzysztofa Chrzana do prowadzenia dalszej części obrad sesji Rady Miejskiej, następnie 
opuścił obrady z uwagi na inne obowiązki. 
 
Piotr Słoka Prezes Koła Łowieckiego „LIS” kontynuował swoją wypowiedź. 
Problem dzików w największym stopniu dotyczy kół łowieckich, bo ich byt jest zagrożony. Podał 
przykład koła łowieckiego w woj. Świętokrzyskim, które ma ok 200 tyś zł odszkodowań, a inne koło  
w Polsce 1mln zł. Podsumowując powiedział, że myśliwym nie uda się wyeliminować populacji dzika, 
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ale zrobi to przyroda. Dodał, że ekolodzy wprowadzili bobra na czerwoną listę, wprowadzano zakazy 
strzelania do bobrów, należało uzyskiwać pozwolenia od  Dyrektora RDOŚ w Kielcach. Obecnie na 
podstawie rozporządzenia łowczy w kole łowieckim może prowadzić odstrzał. Kolejnym problemem są 
łosie, których zinwentaryzowano 37 tyś w całej Polsce a przed wojną było 1300. Jest bardzo dużo 
wypadków śmiertelnych z udziałem tych zwierząt. Apele o wprowadzenie na listę zwierząt łownych nie 
dało rezultatów. 
Szykowana jest zmiana ustawy o prawie łowieckim, jest wiele projektów np. zakaz polowania 
zbiorowego, zakaz dokarmiania zwierząt, zakaz nęcenia, zakaz polowania z psami. Planuje się 
wprowadzenia zapisu o polowaniu w odległości 500 m od budynków (obecnie jest 100 m). Projekt 
społeczny chce zlikwidować zapis w ustawie, że dzik należy do skarbu państwa i wprowadzić zapis, że 
właścicielem zwierzyny jest właściciel gruntu. 
Podsumowując powiedział, że od 40 lat dzięki Polskiemu łowiectwu i myśliwym żadna zwierzyna łowna 
nie wyginęła. Koła Łowieckie starają się wykonywać swoje zadania, bo widzą problem. Zaapelował 
również do zebranych o rozwagę, wyrozumiałość i nie dokarmianie zwierzyny. 
 
Sołtys Niekłania Małego – podał przykład, ze dziki jednak atakują ludzi.  
 
Sołtys Niekłania Wielkiego – zapytał co się stało z populacja zająca. 
 
Wiesław Piętek Koło Łowieckie „HUBERT” ochroną gatunkową nie został objęty zając. Zając musi mieć 
siedlisko, na nieużytkach nie wyżyje. Nie ma prowadzonych polowań na zające, kuropatwy, cietrzewie.  
 
Sołtys Niekłania Małego – poinformował o pogłoskach o likwidacji Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu. 
Ośrodek został wybudowany przez mieszkańców, którzy go finansowali i pracowali przy jego budowie. 
Nie można doprowadzić do tego, by strona północna Gminy - 3,5 tyś ludzi w 9 sołectwach została 
pozbawiona opieki lekarskiej. Zaapelował do komisji SP ZOZ by zająć się tą sprawą.  
Dodał, że w przychodni w Nieklaniu powinien być tylko jeden lekarz, który zna historię pacjenta.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan powiedział, że Radna Joanna Wojna zgłosiła 
sprawę w Interpelacjach, temat również został poruszony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  
Dodał, że w Ośrodku Zdrowia w Krasnej od dwóch lat nie został wykonany podjazd dla osób 
niepełnosprawnych. 
 
Radna Joanna Wojna dodała, że w Ośrodku Zdrowia w Niekłaniu prawdopodobnie ma zostać 
zlikwidowana apteka, o którą walczono by starsi ludzie nie musieli jeździć po leki do Stąporkowa.  
 
Zastępca Burmistrza Robert Adamczyk poinformował, że nie są prowadzone żadne działania 
prowadzące do likwidacji Ośrodka. Są prowadzone działania mające na celu utrzymanie i poprawę 
stanu technicznego budynku. Poszukiwane są osoby, które w pomieszczeniach po aptece czy innych 
pomieszczeniach mogłyby prowadzić działalność z przeznaczeniem na publiczną ochronę zdrowia. 
 
Radna Joanna Wojna – zapytała czy jest szansa, by apteka została w Ośrodku Zdrowia w Nieklaniu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan zaproponował, aby właścicielkę apteki zaprosić 
na spotkanie. 
 
Radny Maciej Pokusa – powiedział, że właściciele apteki zrezygnowali, bo nie ma lekarza od 
poniedziałku do piątku. Najważniejsze jest zatrudnienie jednego lekarza na pełny etat. Dodał, że jest 
zdziwiony, że Dyrektor SP ZOZ planuje działania bez jakiejkolwiek konsultacji m.in. z radnymi z tamtych 
terenów. 
 
Sołtys Lelitkowa – powiedział, że Dyrektor SP ZOZ prowadzi błędną politykę pod kątem ilości 
zatrudnianych lekarzy jak również godzin otwierania przychodni. 
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Obrady Sesji Rady Miejskiej opuścił Radny Maciej Pokusa i Tomasz Kurcbart. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan – powiedział, że ten temat również zostanie 
poruszony na spotkaniu w sprawie SP ZOZ. 
 
Pkt 16. Zamknięcie obrad sesji  
  
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej ogłosił zamknięcie obrad 
sesji, dziękując wszystkim za przybycie. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Justyna Głowala      Jacek Kołodziej 


